



致 : 瑞邦證券有限公司 (參與者編號: B02056)
To : **Ruibang Securities Limited (Participant ID: B02056)**
地址 : 香港銅鑼灣告士打道 228 號生和大廈 9 樓
Address : 9/F, Sang Wo Building, 228 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong
電話 Tel. : (852) 2950 9999
傳真 Fax : (852) 2950 4444

Application for Online/ Mobile Real Time Price Quote Service
網上/流動即時串流報價申請表格

戶口號碼A/C Number : _____

戶口名稱A/C Name : _____

生效日期 Effective Date : _____

附註

- 1) 網上/流動即時報價月費為港幣\$388。申請即時報價後，本公司將收取港幣\$388作為按金，按金會於取消服務後退回予客戶賬戶。(成功申請後將於客戶賬戶扣除按金及首月月費，合共港幣\$776)
- 2) 申請或取消網上/流動即時報價須於每月20日或以前通知本公司。
- 3) 以上月費不足一個月亦作一個月計算，並將於每月初於客戶之賬戶中扣除。
- 4) 月費豁免條件: 如客戶當月之網上交易佣金達到或超過港幣\$7,500，月費將於下一個月初退回客戶之賬戶。
- 5) 本即時報價系統之供應商為HEE SOLUTIONS LIMITED。

Remarks:

- 1) Monthly fee for Online/Mobile Real-time Price Quote Service is HK\$388. Clients who apply for real-time quote will pay \$388 as deposit. It will be refunded to your account when you cancel your subscription.(Once application being accepted, deposit and the first month service fee in total of HK\$766 will be debited from client's account)
- 2) Request for subscription or termination of Online/Mobile Real-time Price Quote Service should be made on or before 20th of each month.
- 3) Full month rate will be charged regardless of commencement date of service and will be debited from client's account at the beginning of each month
- 4) If client fulfills the waiver terms (i.e. Client's monthly Commission for Internet Trade exceeds or reaches HK\$7,500), monthly fee charged will be credited to client's account at the beginning of next month.
- 5) The services provider of our Online/Mobile Real Time Price Quote Services is HEE SOLUTIONS LIMITED.

客戶簽名Authorized Signature(s)
(如屬公司客戶請連印章 for corporate, with Company chop)

日期Date

*****此部份由本公司填寫 For Office Use Only*****

簽署查核 Signature Checked by	指示輸入 Input by	批核 Approved by
日期 Date:	日期 Date:	日期 Date: